
 

 

 

4 

A MŰSZAKI SZAKOSZTÁLYBESZÁMOLÓJA AZ 1999. 
ÉVBEN VÉGZETT MUNKÁJÁRÓL 

 

 

Tisztelt közgyűlés! 

Mai rendezvényünk a szokásos éves beszámoló közgyűlés, melyen számot kell adnunk 

arról a munkáról, melyet szakosztályunk az előző évi beszámoló közgyűlés óta a mai napig 

végzett és meg kell határoznunk azokat a feladatokat, melyeket a jövő évben kívánunk 

végrehajtani. Ennek megfelelően első napirendi pontként röviden összefoglalom a szakosztály 

ez évi tevékenységét. 

A szakosztály tevékenységének megalakulásunk óta alapvető célja, hogy a 

hadtudományon belül ma már a NATO fogalomrendszerének megfelelően a műszaki 

támogatással és a hozzá kapcsolódó tudományterületekkel foglalkozó szakembereket 

összefogjuk. Ugyanakkor továbbra is szándékunk, hogy megfelelő fórumot biztosítsunk 

tagjaink számára ismereteik bővítésére, kutatásaik segítésére, elért eredményeik ismertetésére, 

szakmai megmérettetésére, publikálására. 

Munkánkat a fenti célkitűzések figyelembevételével a MHTT Elnökségének útmutatásai, 

valamint az 1998. évi beszámoló közgyűlésen elfogadott munkaterv alapján végeztük. 

Munkatervünkben a szakosztály előtt álló fő feladatokat az alábbiakban határoztuk meg: 

 a szakosztály létszámának megtartásával elérni, hogy az átszervezések után 

megmaradt műszaki alegységek, intézetek képviseljék magukat a szakosztályban; 

 az érdeklődésre számot tartó rendezvényekkel tovább szilárdítani a szakosztályi munkát; 

 a MHTT-on keresztül bekapcsolódni a magyar hadtudomány fejlesztésébe, a MH 

struktúrájának, a műszaki alegységek alkalmazása és technikai fejlesztési koncepciója 

tudományos igényű megalapozásába; 

 kölcsönösen hasznos együttműködés kialakítása a MHTT szakosztályaival, más — a 

műszaki támogatás egyes területeihez kapcsolódó — tudományos társaságokkal, 

polgári szervekkel és tanintézetekkel; 

 fórumot biztosítani szakmai kérdések megvitatásához, véleményezéséhez; 

 szakosztályunk folyóiratának hasábjain lehetőséget biztosítani a publikálásra, valamint 

a széles érdeklődésre számot tartó események, eredmények közreadására; 
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 mozgósítani és részt venni a MHTT központi, illetve más szakosztályok 

rendezvényein. 

Tekintsük át röviden, hogyan sikerült ezen célkitűzéseket és feladatokat megvalósítanunk. 

Az 1999-es év is — az előző évekhez hasonlóan — az MH átszervezése miatt valamennyi 

katona és katonai szervezet számára meglehetősen nehéz év volt. A munkahelyekkel, 

szervezetekkel összefüggő bizonytalanságok a személyi állomány figyelmét az egzisztenciális 

problémák megoldása felé fordította. Ez jelentősen rányomta bélyegét ez évi 

tevékenységünkre is, amely megnyilvánult a végrehajtott rendezvények számának 

csökkenésében és az egyéb feladatok hiányosabb megoldásában is. Ezen problémák mellett 

nehezítette szakosztályunk folyamatos munkáját az a tény is, hogy a szakosztály „húzó, 

szervező emberei” vezénylésre kerültek, ezáltal kevesebb olyan személy volt, akik a 

rendezvények előkészítését, lebonyolítását szervezte. 

A gondok ellenére egyik legfontosabb feladatunknak tartottuk tagságunk megtartását, 

valamint — lehetőségeinkhez mérten — az érdeklődésre számot tartó rendezvényekkel 

továbbra is rendszeressé tenni a szakosztály munkáját. 

Mint ismeretes, az 1998. évi beszámoló közgyűlésünkön a tagsági díjat befizetettek 

létszáma 31 fő volt. Jelenlegi létszámunk a nyilvántartás alapján 49 fő, a tagdíj befizetések 

alapján azonban — akik hivatalosan is tagnak számítanak — 36 fő. Ez azt mutatja, hogy a 

fizető taglétszámunk az előző évhez képest nőtt, ami örvendetes esemény, és a tagdíjfizetési 

fegyelem betartását is jelenti. Reméljük, hogy ez a fegyelem a következő évben is fennmarad, 

és nem lesz problémánk a tagdíjfizetéssel. Ugyanakkor mint tudjátok a tagsági díj tartalmazza 

a "Hadtudomány" folyóirat és a "Műszaki Katonai Közlöny" előfizetési díját is, így a 

megjelenő számokat csak azok részére tudjuk biztosítani akik a tagdíjat befizették. (Ezért 

célszerű rögtön az év elején a tagdíjat befizetni.) 

Sajnos nem mondható el ugyanez jogi tagjainkról. Az is sajnálatos esemény, hogy sem a 

tavalyi, sem az idei évben fizető jogi tagunk nem volt, noha ígéreteket kaptunk. 

A jövőben kiemelt figyelmet kell fordítanunk új szponzorok felkutatására, a régiekkel a 

kapcsolat újbóli felvételére és velük e kapcsolat fenntartására. 

Szakosztályunk munkájában továbbra is részt vesznek a különböző vezérkaroknál és 

törzsekben dolgozó, valamint a megmaradt műszaki csapatoknál szolgáló tisztek, de mint már 

említettem létszámuk sajnos egyre csökken. Szolgálatilag aktív tagjaink mellett nyugdíjasaink 
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közül továbbra is csak Dr. Léka Gyula nyá. vőrgy. és Dr. Németh Ervin nyá. ezds. urak segítik 

hatékonyan szakosztályunk tevékenységét. Munkájukat ezúton is köszönjük. 

A jövőben tovább szeretnénk bővíteni kapcsolatainkat, létszámunkat olyan katonai és 

polgári intézetekkel, melyekkel együttműködésünk gyümölcsöző lehet és előre viheti a 

műszaki támogatás egy-egy kérdéskörének kimunkálását és megvalósítását. Eddigi 

gyakorlatunkhoz hasonlóan rendezvényeinkre továbbra is elvárunk minden érdeklődőt. 

Mint ismeretes szakosztályunk munkáját 3 fős vezetőség irányítja, az elnök, 

elnökhelyettes és a titkár. Az irányítást, a programok előkészítését, szervezését az 

elfoglaltságok figyelembevételével igyekeztünk megoldani, több-kevesebb sikerrel. A 

rendezvények sorsát több esetben a szolgálati elfoglaltságok megpecsételték. Az esőzések, 

árvizek, a Koszovói erők felkészítése és az egyéb szolgálati feladatok ellátása miatt maradt el 

az áprilisra tervezett Műszaki csapatok Napja rendezvény, a júniusi NIKE-FIOCCI cég 

meglátogatása, illetve a szeptemberi légierő műszaki támogatási feladatait feldolgozó 

konferencia. A felmerült problémák ellenére a szakosztály vezetősége rendszeresen konzultált 

és élő kapcsolatot tartott az MHTT elnökségével, titkárságával. Ezek során pontosítottuk a 

feladatokat és igyekeztünk a tagság részére a legfontosabb információkat eljuttatni. 

Az információs tevékenység terén úgy gondolom eddig nem voltak alapvető problémáink, 

de sajnos mára már kisebb-nagyobb zökkenők tapasztalhatók nem csak a szervező emberek 

távolléte miatt, hanem a beszűkült anyagi lehetőségek és a nyugdíjas tagjaink vidéki lakossá 

válása miatt is. (A telefon és posta költségek jelentősen emelkedtek.) További problémát 

jelent a tagnyilvántartásunk pontatlansága is a sok nyugdíjazás, lakcímváltozás miatt is. 

Mindenképpen hasznos lenne, ha tagjaink is érdeklődnének a rendezvények ideje iránt és 

tájékoztatnának bennünket a lakcímükben beállt változásokról, elérhetőségükről. 

Szakosztályunk folyóirata, mely ez évben négy alkalommal 5 számban jelent meg és igen 

jó lehetőséget biztosított a tagság tájékoztatására, doktorandusz hallgatóink publikációs 

tevékenységének folytatására is. Ez évi első számunkban is — hagyományainknak 

megfelelően — közzétettük a beszámoló közgyűlés anyagának kivonatát és az éves 

munkatervünket. Ez alapján a különböző helyőrségekben lévő helyi szervezőkön keresztül 

mozgósítottunk rendezvényeinkre. Folyóiratunk ez évben megjelent 4 számában 21 szerző 24 

publikációja látott napvilágot. Újságunk lehetőséget biztosított más fegyvernemek, 

szakcsapatok képviselői, sőt külföldi szakemberek számára is a műszaki támogatás 

területeihez kapcsolódó gondolataik kifejtésére, kutatási témáik és elért eredményeik 

bemutatására. E fórumon szeretném megköszönni a „Műszaki Katonai Közlöny” valamennyi 
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publikáció szerzőjének munkáját és önzetlen fáradozását, mellyel öregbítették folyóiratunk, 

így szakosztályunk jó hírnevét is. Ugyancsak köszönetet mondok a lap 

szerkesztőbizottságának, akik fáradságot nem ismerve rendezték nyomda alá a megjelenő 

számokat és végezték annak terjesztését, valamint az MH Központi Nyomda parancsnokának, 

aki pedig segítette a megjelentetést. Bízunk benne, hogy újságunk megjelentetésével a 

jövőben sem lesznek gondok. 

Ezek után röviden tekintsük át ez évi rendezvényeinket, melyekről nem lehet a bőség 

zavarával nyilatkozni. 

Meg kell mondani őszintén, hogy a tavaly elfogadott munkatervet az évközben adódott 

szolgálati feladatok és elfoglaltságok miatt — mint azt a beszámoló elején már említettem, az 

árvízvédelmi feladatok, a Koszovói erők felkészítése, Okučani erők váltása, készenléti 

szolgálatok ellátása — nem tudtuk tervszerűen végrehajtani. Ennek ellenére március 2–4 

között mintegy 30 fő — többségükben műszaki hallgatók és oktatóik — a ZMNE VSZTK 

Műszaki tanszéke vezetésével igen jól sikerült szakmai látogatást és konzultációt hajtott végre 

az Okučaniban állomásozó Magyar Műszaki Kontingensnél. A jól sikerült rendezvény 

szervezője Dr. Lukács László mk. alezredes tanszékvezető és az MMK parancsnoki beosztását 

ellátó Vass János mk. ezredes, valamint helyettese Dr. Kovács Tibor mk. alezredes voltak, 

amiért szeretném részükre köszönetünket kifejezni. 

Az áprilisi tervezett Műszaki csapatok Napja rendezvény, a júniusi NIKE-FIOCCI cég 

meglátogatása, illetve a szeptemberi légierő műszaki támogatási feladatait feldolgozó 

konferencia a szolgálati feladatok ellátása miatt elmaradt. 

Jól sikerült viszont a Tere-fere klub felkérésére tartott ismeretterjesztő előadás az 

Okučaniban állomásozó műszaki kontingens tevékenységéről, melyet — a parancsnok-

helyettesi beosztást is betöltött — Dr. Kovács Tibor mk. alezredes tartott „A Magyar Műszaki 

Kontingens ahogy én látom címmel”. 

Az év igazi műszaki rendezvényére október 18-án Székesfehérváron, a Szárazföldi 

Vezérkar Műszaki Főnökségén került sor, ahol a „Műszakiak a nagyvilágban” címmel 

rendeztünk egy kibővített, nyílt szakmai napot, ahol az évközben elmaradt rendezvényeink 

témáit is feldolgoztuk kis referátumok formájában. Így érdekes előadásokat hallhattunk „Az 

SFOR műszaki irányítása”, „A Föld aknaproblémája”, „Az aknamentesítés”, „A katasztrófa-

elhárítás” címmel, illetve több külföldi út (USA, Németország, Lengyelország, Olaszország, 

Belgium) tapasztalatait ismerhettük meg az előadók jóvoltából. A rendezvényre meghívást 

kaptak a Honvédelmi Bizottság tagjai is, akik sajnos egy rendkívüli ülés miatt nem tudtak a 
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rendezvényen részt venni. A rendezvénynek igen jó sajtó visszhangja volt, hiszen a Magyar 

Honvéd újság is több oldalon foglalkozott a szakmai nappal. A rendkívül jól sikerült 

rendezvényen mintegy 60 fő vett részt. A rendezvény előkészítéséért, sikeres lebonyolításáért 

külön köszönetet szeretnék mondani a Szárazföldi Vezérkar Műszaki Főnökségének, személy 

szerint is Tián József ezredesnek, Nemes József mk. alezredesnek, valamint Dr. Kovács Tibor 

mk. alezredesnek. 

November 2–5-e között a ZMNE budapesti kampuszán került megrendezésre az 

Építéstudományi Egyesület Robbantástechnikai szakosztályával közösen a 8. Nemzetközi 

Robbantástechnikai Kollokvium, melyen szép számban jelentek meg a kérdéskörrel 

foglalkozó tudományos közélet szakértői is. A rendezvény fő szervezője és levezető elnöke 

Dr. Mueller Othmár volt, akinek ezúton is köszönetemet fejezem ki. A rendezvényen 

szakosztályunk több tagja — Dr. Mueller Othmár, Dr. Bodrogi László mk. ezredes, Dr. 

Lukács László mk. alezredes, Molnár Sándor ezredes, Diószegi Imre mk. alezredes, Molnár 

Sándor százados, Dr. Molnár László, Lapat Attila őrnagy — is jól sikerült előadást tartott. 

A szakosztályunk ez évi utolsó rendezvénye a mai beszámoló közgyűlésünk. 

Tisztelt beszámoló közgyűlés! 

Ezek a rendezvények voltak, illetve lettek volna, melyek egyik oldalról fémjelzik 

szakosztályunk idei tevékenységét. Úgy gondolom, hogy a rendezvények látogatottsága 

bizonyította, hogy az érdeklődésre számot tartó programok felkeltik a tagság érdeklődését és 

az ilyen programokat szívesen látogatják. 

Ugyanakkor azt is jól tudjuk, hogy a különböző műszaki szervezeteknél dolgozó tisztek 

mindennapjait még mindig a létükért, a családjuk fenntartásáért folytatott harc és gondok 

töltik ki. Ennek ellenére kérem, illetve kéri a vezetőség, hogy a mára igen megfogyatkozott 

„műszakiak nagy családját” próbáljuk meg összefogni, hiszen ha mi a műszaki szakma iránt 

elkötelezettek nem tesszük, akkor ki tegye meg ? 

Természetesen a tagság részéről felmerülő, valamint érdeklődésre számot tartó 

rendezvények tekintetében továbbra is nyitottak vagyunk és támogatjuk a szervezést bonyolító 

tagunkat. 

Bízom benne, hogy a jövő évi munkatervünk végrehajtása az ez évinél sikeresebb lesz, 

melyhez ezúton is kérem javaslataitokat, ötleteiteket és nem utolsó sorban aktív 

hozzáállásotokat. 
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Tisztelt közgyűlés! 

Szakosztályunk tagjai az előzőekben ismertetett saját rendezvényeink mellett részt vettek 

több szakosztály (pl. a Kiss Károly Hadtudományi Klub, Tere-fere Klub) rendezvényein — 

illetve közös rendezvényeket tartottunk —, valamint tevőlegesen bekapcsolódtunk a MHTT 

központi feladatainak végrehajtásába is. 

Szakosztályunk nagyon büszke arra a tényre, hogy Dr. Padányi József mk. ezredest — 

szakosztályunk egyik tagját — 1999. június 15-től 1999. december 15-ig felkérték az SFOR 

Műszaki Főnöki teendők ellátására. Úgy gondolom ez az elismerés az említett személy mellett 

valamennyi magyar műszakinak is szól, akik letették névjegyüket a Dél-szláv válság békés 

megoldása érdekében az IFOR, SFOR tevékenysége során. 

Az előző beszámolónk óta tagjaink közül az SFOR-ban szolgált Vass János mk. ezredes, 

mint parancsnok, Dr. Kovács Tibor mk. alezredes, mint parancsnok-helyettes. Jelenleg is ott 

teljesít szolgálatot Havasi Zoltán mk. alezredes, mint főmérnök, Babinecz János mk. 

alezredes, mint századparancsnok, Horváth Tibor mk. őrnagy, mint szakaszparancsnok. 

Szintén nagy öröm számunkra, hogy tagjaink közül sikeresen végzi másodéves 

doktoranduszi feladatait Siku László mk. alezredes — aki kiválóan tette le minden vizsgáját 

—, Deák Ferenc mk. alezredes, Havasi Zoltán mk. alezredes, valamint Lapat Attila őrnagy úr. 

Horváth Tibor mk őrnagy és Cziva Oszkár tűzoltó alezredes urak az elmúlt év folyamán 

sikeresen befejezték tanulmányi kötelezettségeiket a doktori képzésben, sőt Cziva alezredes úr 

kész értekezésével már a védésre készül. 

Tagjaink közül Horváth Tibor mk. őrgy úr sikeresen pályázta meg a Bolyai ösztöndíjat, 

melynek elnyeréséhez ezúton is gratulálunk. 

Szintén sikeresen pályázott Dr. Szabó Sándor mk. ezredes és Siku László mk. alezredes a 

HVK Tudományszervező Osztály pályázati felhívására, ahol mindketten külön díjat kaptak 

pályamunkájukra. 

Tisztelt közgyűlés! 

Lehet, hogy a beszámoló nem teljes, mert az anyag összeállításáig minden adat nem jutott 

el hozzánk a helyi kezdeményezések közül, ezért kérem, hogy hozzászólásaitok során 

egészítsétek ki a beszámolót. 

Pénzügyi területen az elmúlt évi maradványunk, a tagdíjak ránk eső hányada, illetve a 

központi támogatás biztosította, hogy szakosztályunk ez évi rendezvényeit, tervezett kiadásait. 
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Ezen tevékenységünket a jövőben is szeretnénk folytatni, a befolyt összegekből 

szeretnénk még színvonalasabb rendezvényeket szervezni és a legjobban dolgozó, a legtöbbet 

vállalt tagjainkat szerény elismerésben részesíteni. 

Tisztelt beszámoló közgyűlés! Tisztelt tagtársak! 

Vezetőségünk röviden ennyiben kívánt beszámolni a szakosztály ez évi tevékenységéről. 

Úgy gondoljuk, a lehetőségekhez képest ez évben — a korábbi évekhez hasonlítva talán kicsit 

szerényebb de — eredményes és hasznos munkát végeztünk. E munka alapját tagságunk egy 

részének lelkiismeretes tevékenysége, a feladatok megoldásához való jó hozzáállása képezte, 

melyet ezúton is mindenkinek megköszönök. 

Összességében az elmúlt év tevékenységét úgy értékelhetjük, hogy a meglévő 

nehézségek, hiányosságok és problémák ellenére a szakosztály hasznos munkát végzett. 

A vezetőség és a magam nevében még egyszer megköszönöm mindenkinek a végzett 

munkáját és kérem, hogy a jövőben is hasonló ambícióval végezzük a mindannyiunk számára 

hasznos tevékenységünket. 

 

A MŰSZAKI SZAKOSZTÁLY 2000. évi MUNKATERVE 

Szakosztályunk a 2000. évre szóló munkatervét a MHTT titkárságának útmutatásai, 

valamint a szakosztály tagságának javaslatai alapján állította össze. 

1. A szakosztály fő feladatai: 

 a szakosztály létszámának szinten tartásával elérni, hogy valamennyi műszaki alakulat 

és törzs, intézet és más fegyveres testület képviselje magát szakosztályunkban; 

 érdeklődésre számot tartó rendezvényekkel elérni, hogy a szakosztályi munka 

színvonala ne csökkenjen; 

 a MHTT-on keresztül folytatni a részvételt a magyar hadtudomány fejlesztése, a MH 

struktúrájának, a műszaki alegységek alkalmazása és technikai fejlesztési koncepciója 

tudományos igényű megalapozása terén; 

 kölcsönösen hasznos együttműködés kialakítása a MHTT szakosztályaival, más – a 

műszaki támogatás egyes területeihez kapcsolódó – tudományos társaságokkal, polgári 

szervekkel; 
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 fórumot biztosítani időszerű szakmai kérdések megvitatásához, véleményezéséhez; 

 szakosztályunk folyóiratának hasábjain publikációs lehetőség biztosítása, valamint az 

érdeklődésre számot tartó események, eredmények közreadása; 

 mozgósítani és részt venni a MHTT központi, illetve más szakosztályok rendezvényein. 

2. A szakosztály rendezvények ütemterve: 

 2000. február: 

 a./ Elnökségi ülés 

1.  A februári szakosztály rendezvény előkészítésével kapcsolatos feladatok 

pontosítása. -  Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

1. Az „Árpád-rendszer” szakmai szemmel — Konferencia 

 Helye: ZMNE; -  Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 2000. március: 

 a./ Elnökségi ülés 

1.  A taglétszám, tagdíj befizetések áttekintése, további feladatok meghatározása. 

 Felelős: Horváth Tibor mk. őrgy. 

2.  A márciusi szakosztály rendezvény előkészítésével kapcsolatos feladatok pontosítása. 

 Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

1. Látogatás, tapasztalatcsere az Okučaniban állomásozó Magyar Műszaki 

      Kontingensnél 

 Helye: Okucani; - Felelős: Horváth Tibor mk. őrnagy 
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 2000. április: 

 a./ Elnökségi ülés 

1.  A „Műszaki Katonai Közlöny” megjelenésével kapcsolatos észrevételek 

megbeszélése, további feladatok pontosítása. -  Felelős: Dr. Lukács mk. alezredes 

2.  Az áprilisi szakosztály rendezvény előkészítésével kapcsolatos 

feladatok pontosítása. -  Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

 1. Megemlékezés a Műszaki Csapatok Napjáról. 

 Helye: Később kerül pontosításra; -  Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 2000. május: 

 a./ Elnökségi ülés 

1.  A szakosztály féléves tevékenységének áttekintése, a további feladatok 

meghatározása. Felelős:  Dr. Bodrogi László mk. ezds.; Dr. Szabó Sándor mk. 

ezds.; Horváth Tibor mk. őrgy.; Dr. Kovács Tibor mk. alez. 

2.  A szakosztály májusi rendezvényeinek előkészítésével kapcsolatos feladatok 

pontosítása. -  Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

 1. A műszaki támogatás időszerű kérdései — Konferencia 

 Helye: Székesfehérvár -  Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds.;  Nemes József 

mk. alez. 

 2000. június: 

 a./ Elnökségi ülés: A júniusi szakosztály rendezvény előkészítésével kapcsolatos 

feladatok pontosítása. -  Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 

b./ Szakosztály rendezvény 

 1. Látogatás és tapasztalatcsere a II. Rákóczi Ferenc műszaki dandárnál Szentesen 
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 Helye: Szentes;  Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 

 2000. szeptember: 

 a./ Elnökségi ülés 

1. A szakosztály szeptember havi rendezvényének előkészítésével kapcsolatos 

feladatok ponosítása. -  Felelős: Horváth Tibor mk. őrgy. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

1. Látogatás a HTI-nél — Műszaki fejlesztések 2000. 

 Helye: HTI (Táborfalva); - Felelős: Dr. Lukács László mk. alez. 

 2000. október: 

 a./ Elnökségi ülés 

1. A szakosztály október havi rendezvényének előkészítésével kapcsolatos feladatok 

pontosítása. -  Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 b./ Szakosztály rendezvény 

 1. Doktoranduszok fóruma 

 Helye: ZMNE;  Felelős: Dr. Szabó Sándor mk. ezds. 

 2000. november: 

 a./ Elnökségi ülés 

1. A szakosztály beszámoló közgyűlés előkészítő munkáinak pontosítása, az elvégzett 

feladatok számbavétele, az éves beszámoló összeállítása és a 2001. évi feladatok 

meghatározása. - Felelős:  Dr. Bodrogi László mk. ezds.; Dr. Szabó Sándor mk. 

ezds.; Horváth Tibor mk. őrgy.; Dr. Kovács Tibor mk. alez. 

 2000. december: 

 Szakosztály rendezvény 

 1. A szakosztály éves beszámoló közgyűlés megtartása. 

 Helye: Szentendre;  Felelős: Dr. Bodrogi László mk. ezds. 
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A fenti saját rendezvényeinken kívül mozgósítjuk tagságunkat a MHTT központi, illetve 

más szakosztályok rendezvényein való részvételre is. 

A "MŰSZAKI KATONAI KÖZLÖNY" KIADÁSÁNAK RENDJE 

2000/1. szám                        2000. január 

2000/2. szám                        2000. április 

2000/3. szám                        2000. augusztus 

2000/4. szám                        2000. november 

2000/Különszám                  2000. április 

 

Szakosztály elnökség 

 

 

 

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS 

 

A Magyar Hadtudományi Társaság Műszaki Szakosztály elnöksége a szakosztály 

folyóiratában — a Műszaki Katonai Közlönyben — megjelenő publikációk 

színvonalának további emelése céljából pályázatot ír ki az olvasók által legjobbnak ítélt 

cikkek szerzői részére: 

  I.    díj   1 fő * 5.000,00 Ft. értékű könyvvásárlási utalvány 

  II.   díj   1 fő * 4.000,00 Ft. értékű könyvvásárlási utalvány 

  III.  díj   1 fő * 3 000,00 Ft. értékű könyvvásárlási utalvány 

A pályázat értékelése az olvasók által leadott szavazólapok kiértékelése alapján 

történik november hónapban. (Az értékelés alapja, ki mennyi szavazatot kapott.)A díjak 

átadására a szakosztály beszámoló közgyűlésén kerül sor 2000. december hónapban. 

 

 


